
 

 

 

 

 

ZITTINGSVERSLAG GEMEENTERAAD VAN 25 mei 2020 
Aanwezig: Hein Defour, Voorzitter 

Karlos Callens, Burgemeester 
Krist Soenens, Véronique Buyck, Kathleen Verhelle, Terry Callens, Schepenen 
Christine Vandewaetere, Chantal Vande Vyvere, Gino Deceuninck, Steven Demeulenaere, 
Kimara Goethals, Veerle Dejaeghere, Mario Devroe, Linda Devisch, An Vanantwerpen, Ward 
Callewaert, Sibylle Vanhaverbeke, Stijn Vanhee, Wesley Lannoo, Gemeenteraadsleden 
Dominiek Pillaert, Algemeen directeur 

Afwezig:  

 

De voorzitter opent de vergadering om 20u00. 

 

Openbaar 

1. Bekrachtiging besluit van burgemeester 

Regelgeving 

Bepalingen van de Nieuwe Gemeentewet, inzonderheid artikel 134, § 1 en 135 § 2, lid 2, 5 
inzake bepalingen rond het nemen van passende maatregelen ter voorkomingen van 
epidemieën. 

Decreet Lokaal Bestuur, in het bijzonder artikel 63 houdende de bevoegdheid van de 
burgemeester tot nemen van maatregelen inzake bestuurlijke politie en dringende 
politieverordeningen. 

De federale richtlijnen alsook de politiebesluiten van de gouverneurs, omtrent het 
Coronavirus COVID-19 en de impact hiervan op allerlei bijeenkomsten. 

Richtlijnen van het Agentschap Binnenlands Bestuur rond het Coronavirus – Covid-19, 
raadpleegbaar op de website van het Agentschap Binnenlands Bestuur, inzonderheid 
vergaderen via e-mail van de gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn. 

Context en argumentatie 

Burgemeester heeft volgend besluit op 15 mei 2020 genomen betreffende organisatie 
gemeenteraad, dit in kader van coronacrisis. 

"Goedkeuring organisatie Gemeenteraad in tijden van het Coronavirus COVID-1 

Om de veiligheid en de gezondheid van de inwoners zo veel als mogelijk te waarborgen en de 
verspreiding van het coronavirus COVID-19 tegen te gaan, besluit de burgemeester om de 
gemeenteraad van 15 mei 2020 achter gesloten te deuren te houden. 

De burgemeester besluit om, conform de huidige richtlijnen en de voorwaarden van het 
Agentschap Binnenlands Bestuur rond het Coronavirus – Covid-19, raadpleegbaar op de 
website van het Agentschap Binnenlands Bestuur, de vergadering van de gemeenteraad 15 
mei 2020 zonder publiek te organiseren. Aanwezigheid is toegestaan van de raadsleden en 
de algemeen directeur mits inachtname van social distancing. 



Deze verordening wordt bekendgemaakt overeenkomstig de voorschriften van artikel 288 
van het Decreet Lokaal Bestuur. 
Het besluit zal ter bekrachtiging worden voorgelegd aan de gemeenteraad van 25 mei 2020." 

Met 18 stemmen voor (Hein Defour, Karlos Callens, Krist Soenens, Véronique Buyck, Kathleen Verhelle, 

Terry Callens, Christine Vandewaetere, Chantal Vande Vyvere, Gino Deceuninck, Steven Demeulenaere, Kimara 
Goethals, Veerle Dejaeghere, Mario Devroe, Linda Devisch, An Vanantwerpen, Ward Callewaert, Sibylle 

Vanhaverbeke, Stijn Vanhee), 1 niet gestemd (Wesley Lannoo) 

Besluit 

Bekrachtiging wordt gegeven aan besluit van burgemeester dd. 15 mei 2020 betreffende 
organisatie van de gemeenteraad in tijden van het Coronavirus COVID-1. 

De wijze van vergaderen voor de gemeenteraad van 25 mei 2020 (zonder publiek) wordt 
goedgekeurd. 

 

 

Kimara Goethals: Is het niet mogelijk dat zitting wordt gestreamd voor het publiek? 

Karlos Callens: Dit werkt niet altijd volledig naar behoren, we zullen rustig bekijken hoe 
zitting volgende maal kan verlopen. 

 

 

2. Onderzoek geloofsbrieven en aanstelling nieuw gemeenteraadslid 

Regelgeving 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, inz. art.6 en 14 

Lokaal en provinciaal kiesdecreet van 8 juli 2011 

Context en argumentatie 

In de vorige gemeenteraadszitting van 27 april 2020 is kennis genomen van het ontslag van 
gemeenteraadslid Els Bouckaert (lijst Groep'82) 

De eerste opvolger op de lijst groep '82 is Wesley Lannoo. 

De geloofsbrieven van Wesley Lannoo zijn onderzocht en hieruit blijkt dat betrokkene 
voldoet aan de gestelde verkiesbaarheidsvereisten. 

De heer Wesley Lannoo is uitgenodigd om de eed af te leggen in de handen van de 
voorzitter. 

Wesley Lannoo legt volgende eed af: "Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na 
te komen". 

Met 18 stemmen voor (Hein Defour, Karlos Callens, Krist Soenens, Véronique Buyck, Kathleen Verhelle, 

Terry Callens, Christine Vandewaetere, Chantal Vande Vyvere, Gino Deceuninck, Steven Demeulenaere, Kimara 
Goethals, Veerle Dejaeghere, Mario Devroe, Linda Devisch, An Vanantwerpen, Ward Callewaert, Sibylle 

Vanhaverbeke, Stijn Vanhee), 1 niet gestemd (Wesley Lannoo) 

Besluit 

Art. 1 De geloofsbrieven van Wesley Lannoo worden goedgekeurd. 

Art. 2 Kennis wordt genomen van de eedaflegging van de heer Wesley Lannoo als 
gemeenteraadslid in handen van de voorzitter. 



 

 

3. Goedkeuren vorig verslag 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Het verslag van de vorige zitting wordt goedgekeurd. 

 

 

Kimara Goethals: Ik wens terug te komen op de beschuldiging van de burgemeester dat wij 
bedragen betreffende Binckbanktour zouden doorgegeven hebben aan de pers. Dit is 
onwaar, temeer die bedragen staan vermeld op website van gemeente in verslag van 
gemeenteraadszitting. Dit is dus geen geheim. 

Karlos Callens: Persmedewerker vertelde me dat hij gegevens van jullie had ontvangen. 

Chantal Vande Vyvere: Waarom is toelage niet vermeld zoals bv. werkingstoelage zoals bv. 
cyclocross. 

Karlos Callens: Er is geen geheimhouding, maar het betreft hier geen toelage aan vereniging. 
De gemeente betaalt aan organisatie Binckbank tour. 

Chantal Vande Vyvere: Vraag aan de algemeen directeur of het mogelijk is dat we 
rechtstreeks via e-notulen inzage krijgen in bijlagen van schepencollege. 

Dominiek Pillaert: Het spijt me, maar dit is niet mogelijk. Ik heb ook navraag gedaan bij 
naburige gemeenten binnen midwest en daar is ook geen inzage in bijlagen van college via e-
notulen. Elke bijlage kan steeds worden opgevraagd in het kader van openbaarheid van 
bestuur. 

 

 

4. Goedkeuren plannen site Koolskamp, Klaverstraat 

Financiële impact 

De voormalige gemeenteschool in Koolskamp is gebouwd begin jaren '70. Er zijn diverse 
gebreken aan dit gebouw zodat renovatie niet is aangewezen. Door de realisatie van een 
nieuwbouwproject kan niet enkel huisvesting worden geboden aan de kinderopvang 't 
Filoetje Koolskamp, de judovereniging Koolskamp en St.Maartenshuis, maar tevens een 
nieuw lokaal voorzien worden voor de muziekvereniging St.Cecilia Koolskamp. 

Voorafgaand zijn de verenigingen gecontacteerd. 

In het meerjarenplan is de investering voorzien als prioritaire doelstelling. Een bedrag van € 
1.500.000 is voorzien in het meerjarenplan. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

De plannen worden principieel goedgekeurd voor afbraak gebouwen en heroprichten van 
een gemeenschapsgebouw bestaande uit: 

• een kinderopvang 



• judolokaal met cafetaria 

• ruimte voor St.Cecilia muziekmaatschappij 

• St.Maartenshuis 

• bijhorende bergingen 

• sanitaire kern 

Die plannen zijn opgenomen in bijlage en zijn opgemaakt door architectenbureau Verfaillie-
Boucquet. 

De omgevingsvergunning wordt aangevraagd. 

Lastenboeken dienen worden opgemaakt en ter goedkeuring voorgelegd aan de 
gemeenteraad. 

Het project dient wel budgettair haalbaar te zijn en passen binnen het meerjarenplan. 

 

 

Kimara Goethals: Is er terugkoppeling geweest naar de verenigingen? 

Krist Soenens: Dit is gebeurd, enkel judovereniging heeft niet gereageerd. Ze waren tevreden, 
reacties waren positief. 

Chantal Vande Vyvere: Zal bedrag van € 1.500.000 volstaan, ik bemerk dat voor uitbreiding 
van het judolokaal er een serieuze onderraming was van bijna 40%. 

Karlos Callens: Het bedrag van € 1.500.000 is duidelijk meegedeeld aan architect. Indien 
bedrag teveel boven voorziene bedrag is, moet plan worden gewijzigd. 

Chantal Vande Vyvere: Er is opvang voorzien voor 50 kinderen. Er komt nieuwe verkaveling, 
waarom geen grotere opvang voorzien? 

Veronique Buyck: Gezien raming van € 1.500.000 is er meer dan genoeg plaats voorzien voor 
huidige situatie. Er is zelfs mogelijkheid om in toekomst extra ruimte in te nemen. Er is ruimte 
voorzien van meer dan 400 m². 

Karlos Callens: Het gebouw is multifunctioneel, weinig waarschijnlijk dat er plots boom van 
kinderen zal komen. 

 

 

5. Goedkeuren verlenging samenwerkingsovereenkomst 2020-2026 scholengemeenschap G8 

Regelgeving 

Decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, artikelen 40 en 41 

Decreet basisonderwijs van 25 februari 1997, artikelen 125bis tot en met 125quaterdecies, 
zoals gewijzigd door het decreet van 5 april 2019 betreffende het onderwijs XXIX 

Decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, de artikelen 388 tot en met 395 

Context en argumentatie 

Gemeenteraadsbesluit van 28 april 2014 heeft de huidige scholengemeenschap G-8 verlengd 
met zes schooljaren. 

Advies van de schoolraad van 14 mei 2020. 



Een schoolbestuur kan in het kader van de organisatie van zijn basisonderwijs een 
scholengemeenschap vormen met onderwijsinstellingen van andere schoolbesturen. 

Een scholengemeenschap moet zowel kleuter- als lager onderwijs bevatten, moet op de 
eerste schooldag van februari 2020 minstens 900 gewogen leerlingen tellen en mag zich 
hoogstens over vijf aangrenzende onderwijszones uitstrekken. 

De huidige scholengemeenschap G-8 werd onder de vorm van een interlokale vereniging 
werd opgericht. 

De interlokale vereniging legde haar werking vast in de huidige overeenkomst van 
scholengemeenschap G-8 en deze loopt af na een periode van zes schooljaren op 31 
augustus 2020. 

Alle deelnemers wensen de samenwerking te verlengen voor een periode van zes 
schooljaren, zoals afgesproken in de vergadering van het beheerscomité van de 
scholengemeenschap van 11 februari 2020. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

De huidige overeenkomst inzake scholengemeenschap G-8 in de vorm van een interlokale 
vereniging met zes schooljaren wordt verlengd vanaf 1 september 2020. 

 

 

6. Goedkeuren convenant vervangingen van korte afwezigheden 

Regelgeving 

Wet van 19 december 1974 tot regeling van de betrekkingen tussen de overheid en de 
vakbonden van haar personeel 

Decreet van 6 juli 2001 betreffende de intergemeentelijke samenwerking, in het bijzonder 
de artikelen 2 §1, 6, 7 en 8 

Decreet Basisonderwijs van 25 februari 1997, in het bijzonder hoofdstuk VIII bis, afdeling 6 
(zoals ingevoegd bij onderwijsdecreet XVIII) 

Besluit van de Vlaamse Regering van 29 mei 2009 betreffende de vervangingen van korte 
afwezigheden 

Ministeriële omzendbrief Pers/2005/23 van 16 november 2005: Vervangingen van korte 
afwezigheden in het basis- en secundair onderwijs 

Model van OVSG 

Akkoord tussen het beheerscomité en de representatieve vakorganisatie(s) van 18 februari 
2020 

Protocol van akkoord van 18 februari 2020 

De gemeentewet 

Decreet Lokaal Bestuur 

Context en argumentatie 

In het basisonderwijs kunnen de scholen vanaf het schooljaar 2008-2009 in een 
samenwerkingsplatform een eigen beleid betreffende vervangingen van korte afwezigheden 



van personeelsleden aangesteld in een wervingsambt van het bestuurs- en onderwijzend 
personeel in functie van eigen lokale noden en prioriteiten. 

De vervangingseenheden kunnen enkel worden aangewend indien ze worden samengelegd 
in een samenwerkingsverband, meer bepaald: 

▪ een scholengemeenschap 

▪ een samenwerkingsplatform tussen (een) scholengemeenschap(pen) en (een) 
onderwijsinstelling(en) die niet beho(o)r(t)en tot een scholengemeenschap 

▪ een samenwerkingsplatform tussen meerdere scholengemeenschappen 

De vervangingseenheden worden toegekend en kunnen worden aangewend op voorwaarde 
dat een convenant werd afgesloten tussen de betrokken schoolbesturen en minstens één 
vakorganisatie. 

Het schoolbestuur maakt deel uit van de scholengemeenschap G-8 met instellingsnummer 
121582. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Art. 1 Het convenant "vervangingen van korte afwezigheden" wordt goedgekeurd. 

Art. 2 Het college wordt belast met de melding aan het Agentschap voor Onderwijsdiensten 
door een verklaring op eer, met kopie aan OVSG (enkel nodig als de samenstelling 
van het samenwerkingsplatform wijzigt, of bij oprichting van een 
samenwerkingsplatform). 

Art. 3 De afgevaardigde in het beheerscomité te belasten met de concrete uitvoering van 
deze beslissing. 

 

 

7. Goedkeuren overeenkomst kostendelende vereniging (KDV) 

Regelgeving 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 

Context en argumentatie 

Momenteel dienen veel taken worden vervuld waar soms noch de tijd noch de expertise 
aanwezig is. Zo dient o.m. een wegenregister worden opgemaakt. Hiervoor kan 
onrechtstreeks beroep gedaan worden op de expertise van de WVI via de KDV. 

De WVI biedt de mogelijkheid aan om tot kostendelende vereniging (KDV) voor "GIS-
operatoren toe te treden. De WVI beschikt over een pool van deskundige medewerkers (GIS-
operatoren) die door de gemeente kunnen ingezet worden. Die medewerkers beschikken 
over ruime ervaring met DSI en opbouw van allerlei gemeentelijke registers. 

Voordeel is dat geen BTW dient worden betaald. 

Financiële impact 

Raming (afhankelijk van aantal gepresteerde uren) bedraagt € 3.000/jaar voor 
ondersteuning. Dit bedrag wordt voor twee jaar voorzien. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 



Besluit 

De samenwerkingsovereenkomst KDV IGGO-WVI (kostendelende vereniging 
intergemeentelijk GIS-operatoren -WVI) zoals opgesteld in bijlage wordt goedgekeurd. 

 

 

8. Goedkeuren agendapunten en vaststellen mandaat van de vertegenwoordiger bij 
algemene vergadering Midwest van 23 juni 2020 

Regelgeving 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 

Statuten van de DVV Midwest 

Context en argumentatie 

De gemeente Ardooie is lid van DVV Midwest. 

Per mail van 4 mei 2020 heeft DVV Midwest de leden uitgenodigd naar de algemene 
vergadering die doorgaat op 23 juni 2020. 

Volgende punten staan geagendeerd op de agenda van 23 juni 2020: 

1. Goedkeuring verslag algemene vergadering 17 december 2019 

2. Goedkeuren jaarverslag DVV Midwest 

3. Vaststelling jaarrekening 2019 

4. Datum volgend overleg 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Art. 1  De gemeenteraad hecht haar goedkeuring aan de agenda van de buitengewone 
algemene vergadering van de dienstverlenende vereniging Midwest dd. 23 juni 2020. 

1. Goedkeuring verslag algemene vergadering 17 december 2019 

2. Goedkeuren jaarverslag DVV Midwest 

3. Vaststelling jaarrekening 2019 

4. Datum volgend overleg 

Art. 2 De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de buitengewone 
algemene vergadering van 23 juni 2020 zal zijn stemgedrag afstemmen op de 
beslissing genomen in onderhavig gemeenteraadsbesluit en de punten van de agenda 
van de buitengewone algemene vergadering van 23 juni 2020 goedkeuren. 

Art. 3 Een afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan de DVV Midwest. 

 

 

Varia 

Kimara Goethals: Ik heb zomerwerking gelezen op facebook. Daarin staat dat initiatieven 
kunnen worden ondersteund door de gemeente. Buurgemeenten zoals Wingene hebben 
concrete initiatieven, kan Ardooie dat ook niet? 



Karlos Callens: Er is al beslist om toeristische folder uit te geven. In folder komen o.m. 
horecazaken. Het project fietseluren wordt gelanceerd in zomervakantie, dit is fietstocht van 
20 km met animatie onderweg. Deelnemers krijgen bon twv van € 2,00. Er wordt ook gezien 
voor uitbreiding van terrassen van horecazaken. De initiatieven worden ad hoc bekeken. 

Hein Defour: Er dient ook afgewacht wat binnenkort allemaal mogelijk zal zijn. 

Veerle Dejaeghere: De provincie geeft ondersteuning van € 1,00 per inwoner voor verdeling 
mondmaskers, waarom geeft Ardooie maar één mondmasker per gezin? 

Karlos Callens: Federale overheid zal ook mondmaskers voorzien. 

Veronique Buyck: De beslissing is al genomen voor dat provincie meedeelde dat er financiële 
ondersteuning zal zijn. 

Chantal Vande Vyvere: Die mondmaskers komen veel te laat. Waarom bedeling door eigen 
personeel en geen vrijwilligers? 

Veronique Buyck: Vrijwilligers zullen helpen, o.m. spartastappers. Zoals je weet wordt goed 
doel Think Pink gesteund, maar er was heel grote vraag en daarom zijn ze later geleverd. 

Christine Vandewaetere: Kunnen verenigingen geen extra steun krijgen gezien Covid-19? 
Ofwel al voorschot krijgen op hun toelage? 

Karlos Callens: Er is nog geen enkele vraag van een vereniging dat ze in problemen zijn. 

Christine Vandewaetere: Feest De Waterbek gaat niet door, kan het uitgespaarde bedrag 
niet worden gegeven aan bv. wijkverenigingen? 

Karlos Callens: Dit jaar zijn geen tekorten voorzien voor organisatie feest De Waterbek. 

Chantal Vande Vyvere: Ik heb in notulen schepencollege gelezen dat in Hazestraat en 
Beukenstraat gracht opnieuw open moest worden gedaan. Dit diende al vorig jaar gebeuren. 
Er is geen controle, opvolging is niet OK, kan geen handhavingsambtenaar worden 
aangesteld? 

Krist Soenens: Tegen bepaalde datum moet de verantwoordelijke de buizen er uit halen, 
anders gebeurt dit op kosten van betrokkene. 

Veerle Dejaeghere: In college staat weer aanvraag voor afschaffen buurtweg nr.30 door 
project Hyboma. Burgemeester zei toch dat hij zich inzette voor wegen voor wandelaars. 

Krist Soenens: Die buurtweg is al afgeschaft in de jaren ’60. 

Chantal Vande Vyvere: Er is opnieuw ongeval gebeurd ter hoogte van bomkapelletje. 

Karlos Callens: Dit is geen gevaarlijke bocht, reden was te hoge snelheid. 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21u00. 

 

Algemeen directeur 

Dominiek Pillaert 

 

Voorzitter 

Hein Defour 

 


